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1. Mededelingen 

Gemeente: Laura Scholte haar aanwezigheid binnen de klankbordgroep gaat over genomen worden 

door Cindy Bogisch (regieteam Albrandswaard). 

 

De stand van zaken met betrekking tot de onderzoeken en het tijdspad zal worden meegenomen in dit 

overleg. Cindy zal de planning aanleveren. Het betreft onderzoek op het gebied van sociaal 

maatschappelijke impact, veiligheid en verkeerseffecten. De geselecteerde bureaus zijn gesproken en 

het is zaak dat in de opdrachtformulering het doel van de onderzoeken goed wordt geformuleerd. 

De bijeenkomsten zullen digitaal worden georganiseerd. De eerste bijeenkomst zal zijn met de 

omwonenden en daarna met andere stakeholders. De onderzoeksvragen zullen worden verhelderd 

alvorens het onderzoek zelf zal gaan plaatsvinden. Eind juni wordt het voorstel gepresenteerd aan het 

college. De terugkoppeling van de onderzoeksopzet zal na de zomer plaatsvinden. Daarna zal deze 

worden voorgelegd aan de Raad. 

 

De opmerking wordt gemaakt dat de informatie wordt opgehaald ten tijden van de zomervakantie en 

men zich afvraagt in hoeverre dit mogelijk van invloed zal zijn op de respons. Er is toch voor deze 

periode gekozen omdat het proces anders teveel vertraging oploopt. 

 

De definitie van omwonenden is breed, de vraag is of hier een weging in zit wat men als direct 

omwonenden definieert. Hier zal mogelijk een onderscheid in worden gemaakt. 

 

Wietse Groenink complimenteert Antes met de Corona organisatie. Maakt een gedegen indruk. 

 

2. Notulen vorige bijeenkomst 

Bernard Damsma was aanwezig i.p.v. Jolanda Damsma. 

 

Verkeerssituatie: de vraag is wat de stand van zaken is met betrekking tot de beoogde situatie om de 

huidige hoofdingang af te sluiten. 

Serge geeft aan dat dit onderdeel uitmaakt van de uitkomsten van het onderzoek. Er zijn ideeën en art 

impressies maar nog geen concrete voorstellen. Dit kan pas wanneer het eindplaatje helder is. 

De huidige situatie creëert onduidelijkheid en onveiligheid en er wordt geconstateerd dat er 

aanhoudend vrachtverkeer passeert. 

 

Het verzoek is wanneer dit wordt gesignaleerd dit door te geven aan Serge zodat hij zich in verbinding 

kan stellen met de leveranciers. E.a. lijkt te maken te hebben met ingestelde navigatie. Daarom gaat 

uiteindelijk ook de voorkeur uit naar een stratenplan. 

 

3. Vastgoed en terreinen 

Nieuwbouw Jip en Janneke: Serge geeft aan dat er een offerte voorligt. PG heeft een einddatum 

vastgesteld waarbij Jip en Janneke van de huidige locatie weg moet zijn. Jip en Janneke moet 

opgeleverd worden voor het einde van het jaar. 

Er zou voordat Jip en Janneke gaat bouwen opnieuw een nulmeting worden uitgevoerd? Serge geeft 

aan dat dit de verantwoordelijkheid is van Jip en Janneke. 

Er worden vragen gesteld over de aanrijroute naar de beoogde nieuwe locatie van Jip en Janneke en 

hoe het geregeld gaat worden met parkeergelegenheid. 

Serge geeft aan dat men 8 parkeerplaatsen situeert op het eigen terrein van Jip en Janneke en 8 

parkeerplaatsen van Antes. Hoe de aanrijroute hiernaar zal zijn, is onduidelijk. 

 

Er zou bij afsluiting van de nieuwbouwactiviteiten van Kliniek R/ART een afsluitende meting worden 

uitgevoerd. 



 

Serge geeft aan dat wanneer er geen klachten zijn er veelal geen nieuwe meting zal worden 

uitgevoerd. Serge zal hier navraag over doen bij Erik Daalhuizen en omwonenden hierover 

informeren. 

 

Rond november tot en met het voorjaar zullen er sloopwerkzaamheden worden uitgevoerd. Dit betreft 

o.a. het oude magazijn, het sportcentrum, Jip en Janneke e.v. Er bestaat wetgeving rondom welke 

periode er sloopwerkzaamheden mogen plaatsvinden daar er tevens rekening dient te worden 

gehouden met aanwezige flora en fauna. 

 

4. Terugkoppeling Webinar op te zetten SMS dienst 

Er is een toelichting gegeven op de FACT sheet. De nieuwe landingspagina van Antes is 

gepubliceerd. Hierop zullen o.a. de notulen van de klankbordgroep worden gepubliceerd. 

Met betrekking tot het alerteringssysteem is de wens het te beperken tot korte berichten en eenvoudig 

taalgebruik. De eventueel meer uitgebreide informatie (indien ter sprake) is terug te lezen op de 

website.  

De notulen van de Webinar zullen op de website van de gemeente worden gepubliceerd. 

 

5. Meldingen 

Er zijn geen meldingen. Dit houdt o.a. verband met de forse (vrijheidsbeperkingen) maatregelen die 

zijn getroffen in verband met Corona. 

 

6. Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 

 


